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Abstract (en)
In this process of the HPN type with a liquid nitrogen/rich liquid balance, the connection between the head of the column (4) and the storage of
liquid nitrogen (7) is produced, for both directions of flow of liquid nitrogen, by a single conduit (12) equipped with a pressure-reducer (13). The
direction and the rate of the flow of liquid nitrogen are controlled by column pressure changes, the storages of liquid nitrogen and of rich liquid being
maintained at constant pressures. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dans ce procédé du type HPN à bascule azote liquide/liquide riche, la liaison entre la tête de la colonne (4) et le stockage d'azote liquide (7) est
réalisée, pour les deux sens d'écoulement de l'azote liquide, par une conduite unique (12) équipée d'un organe réducteur de pression (13).Le sens
et le débit de l'écoulement de l'azote liquide sont commandés par les variations de la pression de la colonne, les stockages d'azote liquide et de
liquide riche étant maintenus à des pressions constantes. <IMAGE>
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